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Încheiat azi 27.12.2011 ora 12,cu ocazia şedinţei extraordinare pe luna
decembrie,conform convocatorului,înregistrat la nr.4863/27.12.2011.

La şedinţă sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11 câţi numără consiliul
local, absenţi motivaţi fiind dl.Săndulescu şi dl.Dumitrescu Ilie,delegat sătesc.Este
prezent la şedinţă dl.Buică Gheorghe,fost viceprşedinte al Consiliului Judeţean Olt.

D-na secretar întreabă pe domnii consilieri dacă mai obiecţii sau adăugiri la
procesul verbal al şedinţei anterioare.Nefiind ,este aprobat cu unanimitate de voturi.

Dl.preşedinte prezintă ordinea de zi ,pe care o supune spre aprobare şi care este
aprobată cu 10 voturi pentru

1.Proiect de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului local.
2.Proiect de hotărâre cu privire la încheierea contului de execuţie al bugetului

local pe trim.IV al anului 2011.
3.Discuţii,întrebări,interpelări.
După prezentarea  referatelor se fac înscrieri la cuvânt.Se înscrie dl.Alexe,lista

rămânând deschisă.
Dl.Alexe:Sunt de acord cu această rectificare.Mă bucur că dl.primar s-a zbătut

şi a mai adus 10 miliarde vechi pentru drumul de la Oteşti.Sper să ajungem până la
capătul satului.Banii pentru alimentarea cu apă sper să ne ajungă pentru staţia de
clorinare .

Dl.Popa:Vreau să-mi exprim o satisafcţie că la sfărşitul de an vine cu bani
pentru finalizarea lucrărilor începute.Suntem printre localităţile fruntaşe din zona de
nord a judeţului.Dincâte ştiu eu ,la alte comune nu au venit bani ca la noi.Sunt din
opziţie,dar cu toate lucrările în folosul comunităţii sunt de acord.Situaţia contului de
execuţie e corectă.Aş vrea să mă folosesc de acest prilej săle  mulţumesc colegilor
pentru felicitările trimise de Crăciun şi pentru că vine Anul Nou,vă transmit din toată
fiinţa mea bătrână şi şubredă,fericire,succes în carieră,realizări,bani şi dragoste,că
unde dragoste nu e ,nimic nu e.

Dl.primar:Urez întregului consiliu local sărbători fericite şi realizări pe plan
profesional şi familial.

Dl.Buică:În comuna d-voastră s-au făcut multe investiţii,este o zonă frumoasă şi
tocmai de aceea am cumpărat teren şi casă în Cungrea.Fiecare localitate are
frumuseţea ei.

Se supun la vot proiectele de hotărâri.Sunt aprobate cu 10 voturi pentru.
Se declară închise lucrările şedinţei.

Preşedinte, Secretar,
Constantin  NIŢI                       Gabriela ANDRONIE




